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Saksnr Innhold Lukket 

PS 2022/11 Merknad til innkalling  

PS 2022/12 Merknad til saksliste  

PS 2022/13 Påfyll av fiskerifondet  

PS 2022/14 Søknad om fritak fra politiske verv for hele valgperioden  

PS 2022/15 Kontrollutvalgets årsmelding 2021  

PS 2022/16 Investering programvare  

RS 2022/8 Fremgangen i prosjektet dagturhytter i Loppa  

RS 2022/9 Oversendelse av godkjent møteutskrift fra møte i 
kontrollutvalget i Loppa kommune 17. februar 2022 

 

RS 2022/10 VS: Vest-Finnmark Rådet - Uttalelse - Det må være rom for 
alle i Finnmark 

 

RS 2022/11 VS: Protokoll fra rådsmøte 8.2.22 + TFFK-presentasjon 
kystsoneplan 

 

RS 2022/12 Referatsak utbedring av basseng  

RS 2022/13 Protokoll Styremøte 1/22 Vefas IKS  

RS 2022/14 Innkalling til styremøte 2/22 i Vefas IKS  

RS 2022/15 Orientering/Eventuelt  
 
  



PS 2022/11 Merknad til innkalling 

 
Ingen merknader. 
 
 
 
 
 
 

PS 2022/12 Merknad til saksliste

 
Arve Berntzen (AP): Loppa AP ønsker en ekstra sak: Økonomisk støtte til humanitært 
arbeid i Ukraina.  
 
Ordfører: Ingen motsette seg, blir tatt opp etter siste ordinære sak.  
 
Thor-Harald Seljevold (SP): Hvordan ligger det an med fylkesvei 882? Annen sak: 
flykninger krisen; hvordan ligger kommunen an her?  
 
Line Enger Posti (SP): Nå har vi fått et tilbud i forhold til fiberutbygging i Loppa, vi fikk en 
orientering om dette, og sto i skrivet at dette kunne være kostbart. Nå har vi fått et 
tilskudd i forhold til bredbåndsutbyggingen, hva har Loppa kommune tenkt hvor man kan 
bruke disse pengene? En annen ting: Hva skjer med ishus saken i Bergsfjord, har det 
kommet noen endringer der? Når kan vi forvente ferdigstillelsen av flytebrygga i 
Bergsfjord av den forlengelsen?  
 
Ståle Sæther (H): Flykninger krisen i Europa: Hvordan ligger kommunen an med 
beredskapsplanen i kommunen? Hvilken beredskapsplan Loppa kommune har? Spørsmål 
nummer tre: Har registrert at IT-avdelingen i kommunen er redusert. Hva gjør kommunen 
for å sikre at vi har kvalitet på IT-avdelingen, og hvordan kommunen tenke å løse IT-
situasjonen i kommunen fremover?  
 
Administrasjonen: Vi har dessverre oppdaget at en sak ikke har kommet med i sakslista: 
Avhending av kommunale boliger. Vi ber om at denne kan blir tatt med som en ekstra 
beslutningssak.  
 
Ordfører: Ingen motsetter seg, da setter vi den opp under beslutnings saker. 
 
Barbro Kiil (U): Jeg lurer på hva status for tilfluktsrom i Loppa kommune.  
 
Ordfører: En ting til vi har glemt: Hvem skal velges til å signere protokollen?  
 
Cato Kristiansen (SV) og Bård Jahr (AP) forslått til å signere protokollen.  
 
Enstemmig vedtatt.   
 
 
 
 
 
 



PS 2022/13 Påfyll av fiskerifondet 

Fiskerifondet til Loppa kommune er et lånefond og hadde en beholdning på 2,4 millioner 
på bok nå i 2022, før to lånesøknader ble innvilget. Fondet er nå tomt og trenger påfyll. 
Administrasjonen vet at det kommer en to nye lånesøknader snart, en på ca 150 000kr og 
en på ca 600 000kr.  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret vedtar å fylle på fiskerifondet til Loppa kommune med 3 millioner kroner, 
for å ivareta fiskerinæringen i Loppa kommune. Midlene tas fra fritt disposisjonsfond.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i  Kommunestyret- 17.03.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/14 Søknad om fritak fra politiske verv for hele valgperioden 

Ole Morken søker fritak fra politiske verv for hele valgperioden, dette grunnet utflytting 
fra Loppa kommune. Dette ihht. kommuneloven §7-9 uttreden og fritak 
  
Ole Morken er innvalgt for Høyre i følgende utvalg: 
  

•Levekårsutvalget (vara) 
  

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
  
Loppa kommunestyre fritar Ole Morken fra sine politiske verv i kommunen. Fritaket 
gjelder fra og med vedtak om fritak fra politiske verv. 
  
 

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     

 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i  Kommunestyret- 17.03.2022     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/15 Kontrollutvalgets årsmelding 2021 

  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2021 til orientering.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     

 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 
 
 

Behandling i  Kommunestyret- 17.03.2022     

 
Ståle Sæther (H): Hvordan følger kommunen opp de avvikene kontrollutvalget har funnet 
i sine rapporter?  
 
Administrasjonen: Vi skal i større grad sørge for at vi forholde oss til lover og regler.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/16 Investering programvare 

Behov for oppgradering av systemer 
  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar investering av programvare som foreslått i årsbudsjett 2022, 
og innkjøp kan foretas umiddelbart. 
 

 

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i Kommunestyret- 17.03.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/17 Økonomisk støtte til humanitært arbeid i Ukraina 

Forslag fra Loppa AP 

Loppa kommune bevilger kr. 100 000,- til humanitært arbeid i Ukraina. Midlene hentes fra 
fritt disposisjonsfond.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i Kommunestyret- 17.03.2022     

Hanne Nyheim (SP): Hvem skal motta disse pengene?  
 
Arve Berntzen (AP): Nei, jeg har ikke gjort noen tanker over hvem som skal motta 
pengene. Jeg tenker dette er en jobb for administrasjonen å finne hvem som skal motta 
pengene.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

PS 2022/18 Avhending av kommunale boliger 

Formannskapets forslag til vedtak 

De kommunale utleieboligene med adresse Standveien 7 og Moloveien 40 legges ut for salg 
i løpet av første halvår i 2022. Kommunedirektøren gis fullmakt til å forestå salget etter 
kommunens avhendingsreglement.  

Vedtak i Kommunestyret - 17.03.2022     
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i Kommunestyret- 17.03.2022    

 
Arve Berntzen (AP): Jeg etterlyse et boligregnskap for boligene i Loppa kommune. Sånn 
at vi vet om det er boligene som yter penger til Loppa kommune sitt regnskap, eller om det 
er resten av Loppa kommune som sponse boligene. Og hvor mye vedlikehold treng vi?  
 
Ingvi Luthersson (H): Jeg etterlyse en vedlikeholdsplan, slik at vi kan ta vare på de 
boligene vi har.  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



RS 2022/8 Fremgangen i prosjektet dagturhytter i Loppa

Ingvi Luthersson (H): Er det vedtatt noen strategi når det gjelder å sette opp de 
dagsturhytter, og hvilke bygder det gjelder for når de skal settes opp?  
 
Ståle Sæther (H): Det ble laget en strategi for å utvikle Loppa kommune som en frilufts 
kommune. Kommunestyret ble forelagt en strategi som kommunestyret stilte seg bak, det 
ble bestemt at det skulle bygges tre hytter i første omgang.    
 
 
 
 
 

RS 2022/9 Oversendelse av godkjent møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa 
kommune 17. februar 2022 

Arve Berntzen (AP): Til sak nummer en til protokollen til kontrollutvalget: Hvordan er 
forholdet mellom rammeavtalen til det vedtatte kommunestyrets innkjøpsreglementet og 
anbudsreglene i lov og forskrifter om offentlige anskaffelser. Hva slags type 
arbeidsoppdrag ligg inn under rammeavtalen? Kan en slik rammeavtale overstyre det 
innkjøpsreglementet som kommunestyret har vedtatt? Hva hvis et prosjekt overstig 
terskelverdien for ordinært anbud?   
 
 
 
 
 

RS 2022/10 VS: Vest-Finnmark Rådet - Uttalelse - Det må være rom for alle i Finnmark 

Stina Beate Lorentzen Pedersen (SV): Jeg savner en dialog mellom kommunen, 
reinbeitedistriktet og reinpolitiet. Jeg skulle ønske en orientering fra reinbeitedistriktet 
om deres aktivitet og arbeidsmetode i vårs kommune. Jeg ønsker meg en orientering fra 
ordfører på hvordan vi har dialog og samhandling med dem. Jeg ønske meg en orientering 
fra reinpolitiet på hva vi kan gjøre i de tilfellene der konfliktene blir for stor.  
 
Ordfører: Loppa kommune har en god dialog med de lokale reinbeitedistriktene her.  
 
Cato Kristiansen (SV): Jeg vil ha en diskusjon om maritim verneplan før det skal opp til 
Vest-Finnmark Rådet.  
 
Ordfører: Marine verneplan Lopphavet, er helt i tråd med det kommunestyret i Loppa når 
vi behandlet maritim verneplan for Lopphavet.  
 
Ståle Sæther (H): Dårlig informasjon det kommunestyret ikke blir informert om og få 
være med på å diskutere saken som Vest-Finnmark rådet behandlet.  
 
 
 
 

RS 2022/11 VS: Protokoll fra rådsmøte 8.2.22 + TFFK-presentasjon kystsoneplan 



 
 
 
 

RS 2022/12 Referatsak utbedring av basseng 

 
Hanne Nyheim (SP): Når det gjelder basseng Bergsfjord og Nuvsvåg: lurer jeg på om et av 
de punktene som må utbedres, om det er behov for overløpsrenne? Er dette et punkt 
administrasjonen mener må utbedres? 
 
Administrasjonen: Det er rett som du ser i rapporten i forhold til forskriften, hvis det er 
behov for utbredelser, så må det gjøres.  
 
 
 
 
 

RS 2022/13 Protokoll Styremøte 1/22 Vefas IKS 

 
 
 
 

RS 2022/14 Innkalling til styremøte 2/22 i Vefas IKS 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



RS 2022/15 Orientering/Eventuelt 

Ordfører: Status 882, ordfører har vært i kontakt med Vegvesenet, de ønsker å gjennomføre en 
synfaring her i løpet av april måned, spesielt med sikte på de raspunktene som er kommen, og er 
spent på hva som skjer nå når det skal splittelse av Troms og Finnmark. Videre spurte Thor-Harald 
Seljevold (SP) om det var gjort noe mer med stupet i Øksfjordbotn, overlate det til 
administrasjonen å svare på.  
 
Administrasjonen: Nei det er ikke gjort noe mer med den saken.  
 
Ordfører: Videre spurte Thor-Harald Seljevold (SP) om flyktninger krisen i Ukraina. Nå han 
kommunen fått en henvendelse fra en lokal aktør som stiller boligen til disposisjon, om det skulle 
bli aktuelt å ta dem imot. Også har administrasjonen gjort en undersøkelse i egen organisasjon 
hvilken kapasitet innenfor barnehage, skole, helsevesen og eventuelt må ha i tillegg. Så skal 
administrasjonen svare på hva administrasjonen har kommet frem til.  
 
Administrasjonen: Vi har ikke menneskelige ressurser til å ta imot flyktninger, vi mangle lege, 
helsesykepleier og psykolog, for å kunne ivareta disse menneskene på en skikkelig måte. Vi 
mangler lærere på skolen, vi har ikke lærere til å kunne ta denne undervisningen. Vi har ikke 
lokaler for å kunne ha undervisning. Og vi har ikke ressurser i barnehage.  
 
Ordfører: Spørsmål fra Line Enger Posti (SP) om fiber, kan Administrasjonen svare der.  
 
Administrasjon: Det er ikke så langt fiberutbygging i Øksfjordbotn, vi vente på at Telenor skal 
ferdigstille den anbudskontrakten. Telenor har lagt inn anbud på bredbåndsutbygging i Bergsfjord, 
Sandland og Sør-Tverrfjord. Brebåndet blir mobilt for privatpersoner, og bedrifter vil ha 
andlending til å koble seg på fiber.   
 
Ordfører: Neste spørsmål fra Line Enger Posti (SP) ishus Bergsfjord.  
 
Administrasjonen: Det er enda noen flere juridiske spørsmål vi må ha svar på enda før vi får gjort 
noe mer med den saken. Eiendommen er en festetomt som står registrert på Loppa Asvo. Loppa 
kommune prøve å finne ut om kommunen sto som hel eier, eller hovedaksjonær i selskapet.  
 
Administrasjon: Flytebrygge Bergsfjord: På grunn av andre store prosjekter, er ikke flytebrygga i 
Bergsfjord prioritert, men prøve å få en oversikt over hva som trengs å gjøres.  
 
Ordfører: Også det siste fra Line Enger Posti (SP) om digitale betalingsmuligheter ved dem som 
ligger ved kommunale flytebryggeanlegg.  
 
Administrasjon: Der har vi vurdert en løsning som kalles for ‘havna mi’, og via den kan du søke 
båtplass, du kan finne ledige båtplasser, der er venteliste om det er fult, og man kan betale med 
Vipps.  
 
Ordfører: Vi har hatt gjennomgang av de beredskapsplaner som vi har, vi har depot på jod 
tabletter. Vi har jod tabletter til alle under 40 år.  
 
Ordfører: Videre var det spørsmål fra Ståle Sæther (H), om IT-avdelingen i kommunen.  
 
Administrasjon: Vi har en ansatt som har sagt opp, vi har lyst ut stillingen, og vi har søkere, håpe 
at noen av de er kvalifisert. I tillegg ser vi på muligheten på å ha et samarbeid med Alta kommune.  
 
Ordfører: Spørsmål fra Barbro Kiil (U); status på tilfluktsrom. Vi har ingen godkjente tilfluktsrom i 
Loppa.  
 



Ståle Sæther (H): Det ble sendt inn spørsmål skriftlig til ordfører som ble ønsket besvart på både i 
TPN, formannskapet og Kommunestyret. Angående vei, vi har etterlyst det i TPN, formannskapet 
og kommunestyret.  
 
Administrasjon: TPN og formannskapet er informert om tilbudet som er hentet inn, og at prisen 
ikke ble noe annerledes enn det første tilbudet som var lagt på bordet.  
 
Ordfører: Foreslår at administrasjonen legger det frem til neste TPN møtet.   
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